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Rada Miasta Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr LVI/2021 

LVI Nadzwyczajna Sesja w dniu 9 czerwca 2021  

Obrady rozpoczęto 9 czerwca 2021 o godz. 14:42, a zakończono o godz. 17:12 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk 

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

PORZĄDEK OBRAD: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2021 rok. 

4. Zakończenie. 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2020, poz.713 z późn.zm.) oraz art. 

15 zzx ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach 
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związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 

zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw ( Dz. 

U. 2020 poz. 568 z późn. zm.) otworzył posiedzenie LVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta 

Lędziny. 

Obecność potwierdziło 14 radnych. Wiceprzewodniczący oznajmił, że obrady są 

prawomocne.  

Radny Tadeusz Ingram dołączył do posiedzenia o godzinie 14
48

. 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

Skarbnik Miasta w imieniu Burmistrza Miasta zgłosiła wniosek o poszerzenie porządku obrad 

o punkt: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały LI/272/21 Rada Miasta Lędziny z dnia 

13 maja 2021 r. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Burmistrza Miasta o poszerzenie porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały  

w sprawie zmiany Uchwały LI/272/21 Rada Miasta Lędziny z dnia 13 maja 2021 r. w sprawie 

zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław 

Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Hubert Handy, Edward Urbańczyk 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Ingram 

 

Przewodniczący zapytała Burmistrz Miasta o zgodę na poszerzenie porządku obrad. 

Burmistrz Miasta wyraziła zgodę na wprowadzenie tego punktu do porządku obrad. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2021 rok. 
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Skarbnik Miasta poinformowała cyt: „…Pani Burmistrz przedkłada projekt uchwały Rady 

Miasta Lędziny w sprawie zmian w budżecie na 2021 rok z autopoprawką. Projekt był 

omawiany na Komisji Budżetu, opinia była pozytywna i projekt uchwały zawiera szereg 

zmian, po przedłożeniu nam uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej z Budżetem Miasta 

Lędziny na 2020 rok musieliśmy dokonać szereg zmian, żeby dopasować niestety ten budżet 

do naszych potrzeb.  

Skarbnik omówiła proponowane zmiany: 

UZASADNIENIE  

do projektu uchwały Rady Miasta Lędziny w sprawie zmian w budżecie na 2021 rok.  

Zabezpieczone kwoty przez RIO w Uchwale nr 160/Xl/2021 z dnia 29 kwietnia 2021 r. są 

niewystarczające na pokrycie poniesionych już wydatków oraz kolejnych zaplanowanych 

wydatków na poszczególnych paragrafach, przedstawiając powyższe proponuję następujące 

zmiany w budżecie Miasta Lędziny na 2021 rok.  

1) W dziale 600 rozdziale 60004 

Proponuje się dokonać zwiększenia w planie wydatków z przeznaczeniem na dotację dla 

Górnośląska - Zagłębiowskiej Metropolii w ramach części zmiennej składki rocznej do końca 

2021 roku za komunikację zbiorową zgodnie z uchwałą nr 249/2020 Zarządu Górnośląska - 

Zagłębiowskiej Metropolii z dnia 20 października 2020 r. w wysokości 310 626,00 zł.  

Proponuje się dokonać przesunięcia środków z rozdziału 80101 (wydatki statutowe).  

2) W dziale 700, rozdziale 70004 

W projekcie budżetu zaplanowano kwotę 783 000,00 zł natomiast w uchwale budżetowej 

przedłożonej przez Regionalną Izbę Obrachunkową zaplanowano kwotę 750 000,00 zł. 

Zmniejszenie kwoty zaplanowanej m.in. na zapłatę faktur związanych z opłatami za media za 

miesiąc listopad 2020 spowodowało znaczne zmniejszenie środków w tym rozdziale. 

Dodatkowo wysokie koszty ogrzewania budynków przy ul. Lędzińskiej 47 oraz Pokoju 106 

rzędu 25 - 30 tys. miesięcznie oraz pozostałe koszty za media wszystkich budynków 

komunalnych wykorzystały środki finansowe przeznaczone na ten cel, dlatego zwiększenie 

środków finansowych o kwotę 65 000,00 zł pozwoli pokryć bieżące i przyszłe faktury z tytułu 

opłat za media.  

Łącznie w planuje się dokonać zwiększenia w planie wydatków na kwotę 65 000,00 zł. 

Dla zrównoważenia budżetu planuje się zwiększyć dochody w dziale 700, dotyczące 

wpływów z najmu i dzierżawy składników majątkowych z budynku przy ul Pokoju 106, które 

nie zostały ujęte w budżecie przedłożonym przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Na dzień 

30 kwietna 2021 r. wpływ w/w dochodów wynosi 64 763,01 zł.  
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3)W dziale 700, rozdziale 70005, 

W rozdziale plan wydatków na wydatki statutowe w budżecie przedłożonym przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową został zmniejszony w stosunku do projektu budżetu  

z autopoprawkami z 3 marca 2021 r. o kwotę 37 104,00 zł.  

- BN/3/2021 z dnia 28.01.2021 r. na „Wykonanie usług geodezyjnych dla potrzeb 

Gminy Lędziny w 2021 roku" na kwotę 22 800,00 zł; 

- BN/2/2021 z dnia 28.01.2021 r. na „Wykonanie wycen nieruchomości dla potrzeb 

Gminy Lędziny w 2021 roku" na kwotę 12 000,00 zł; 

oraz poniesione do dnia dzisiejszego wydatki poza umową, które dotyczą min. niezbędnej 

dokumentacji przy procedurze sprzedaży nieruchomości gminnych tj.: ogłoszenia w prasie, 

wypisy i wyrysy z rejestru gruntów, opłaty notarialne w wysokości: 19 474,01 zł.  

W związku z powyższym, aby można było prowadzić podstawowe zadania wydziału 

proponuje się zabezpieczenie dodatkowych środków w wysokości 35 000,00 zł, która pozwoli 

na realizację podpisanych umów, jak również umożliwi zakup niezbędnej dokumentacji 

geodezyjnej, zlecania ogłoszeń itp.  

Jednocześnie pragniemy zaznaczyć, iż przekazane do dnia dzisiejszego zlecenia na roboty 

geodezyjne, dla geodety uprawnionego wyczerpują kwotę na podpisanej umowie BN/3/2021. 

Kolejne zlecenia uzależnione są od zabezpieczenia dodatkowych środków finansowych  

i zwiększenia tym samym kwoty zawartej umowy. Z pilnych zleceń, które oczekują to min.: 

- podział działek przy ul. Grunwaldzkiej (wstępna wycena geodety określona została  

w wysokości: 9 600,00 zł z zastrzeżeniem, iż może wystąpić konieczność rozgraniczenia 

nieruchomości); 

Wiceprzewodniczący zapytał, czy kontrahent, który zakupił działkę przy Cegielni wpłacił 

pieniądze. 

Skarbnik odpowiedziała, że kontrahent poprosił o możliwość wpłaty do 20 lipca, więc 

konieczne jest korzystanie przez Gminę z tych środków które posiada. W miesiącu czerwcu 

znowu może być zachwiana płynność finansowa, ponieważ brakuje wpływu w postaci 

pieniędzy za działkę lub w postaci linii kredytowej. 

 

- uzupełnienie wniosków z lat ubiegłych, składanych do Wojewody Śląskiego,  

a dotyczących regulacji stanów prawnych nieruchomości drogowych (dróg publicznych)  

w trybie art. 73 ust. 1 ustawy Przepisy wprowadzające ustawy reformujące administracje 

publiczną o dokumentację, na której geodeta uprawniony umieści adnotację, że stan zajęcia 

przedmiotowych nieruchomości pod drogi publiczne jest zgodny ze stanem faktycznym  
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w dniu 31.12.1998 r. (koszt wykonania adnotacji wynosi 750,00 zł za jedną działkę + 100,00 

zł za każdą następną dla jednej sprawy, zgodnie z ofertą do umowy BN/3/2021. 

Ponadto podpisano umowę dzierżawy z dnia 1 czerwca 2011 r. pomiędzy SRK, a Gmina 

Lędziny pod plac zabaw na osiedlu „Ziemowit" (miesięczny czynsz dzierżawy zwiększył się 

do wysokości 128,08 zł). Dodatkowo należy uregulować stan prawny działki 2958/138,  

o pow. 693 m2 plac zabaw na Kolonii Piast poprzez podpisanie umowy dzierżawy ze 

Skarbem Państwa - Starostwem Powiatowym (czynsz roczny zgodnie z projektem umowy za 

2021 r. wynosi 2 037,06 zł) w związku z powyższym brakująca kwota to 2 570,00 zł.  

Zaplanowano wydatki na opłaty sądowe za wpisy w księgach wieczystych lub założenie 

nowych ksiąg wieczystych, brakująca kwota wynosi min. 2 000,00 zł.  

Biorąc pod uwagę wysokość opłaty rocznej z tytułu użytkowania wieczystego za 2021 r. na 

rzecz Skarbu Państwa, zgodnie z pismem Starosty Bieruńsko-Lędzińskiego  

G-GN.6843.3.6.2017 z dnia 11.02.2021 r. w wysokości 15 588,57 zł) oraz umowę 

dzierżawy nr R004/18 z dnia 18.05.2018 r. w celu wniesienia i utrzymania strefy aktywności 

ruchowej, gdzie roczny czynsz wynosi 36,00 zł, brakująca kwota wynosi 13 025,00 zł. 

Łącznie planuje się dokonać zwiększenia w planie wydatków na kwotę 52 595,00 zł. 

Dla zrównoważenia budżetu planuje się zwiększyć dochody w rozdziale 75616, dotyczące 

opłaty rezerwacyjnej miejsc targowych, które nie zostały ujęte w budżecie przedłożonym 

przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Na dzień 30 kwietna 2021 r. wpływy z opłaty 

rezerwacyjnej wynoszą 56 430,59 zł.  

 

4)W dziale 801 rozdziale 80101 

Na podstawie § 2 ust. 3 Rozporządzenia MEN z dnia 14 kwietnia 1992 r. w sprawie 

warunków i sposobu organizowania nauki religii w publicznych przedszkolach i szkołach 

Gmina Lędziny zawiera Porozumienie z Miastem Tychy dotyczące zasad prowadzenia punktu 

katechetycznego nauczania religii Kościoła Zielonoświątkowego w punkcie katechetycznym 

prowadzonym przez Kościół Zielonoświątkowy Zbór w Tychach, na podstawie którego 

dokonuje zwrotu Miastu Tychy kosztów nauki religii dwóch uczniów z Lędzin. Planowany 

koszt zadania za okres I-VIII 2021 r. wynosi 8 985,90 zł oraz przewidywalne koszty od IX-

XII to kwota około 4 600,00 zł. Koszty przeniesione z roku 2020 wynoszą 3 789,88 zł. 

Planowana kwota w wysokości 5 400,00 zł nie jest wystarczająca na pokrycie wszystkich 

planowanych wydatków. Proponuje się zwiększyć plan wydatków o kwotę 11 990,00 zł 

poprzez przesunięcie środków z rozdziału 80101 (wydatki statutowe). 

5)W dziale 801 rozdziale 80113 
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Proponuje się dokonać zwiększenia planu wydatków z przeznaczeniem na usługę związaną  

z przewozem uczniów niepełnosprawnych do placówek oświatowych. Plan w budżecie 

przedłożonym przez Regionalną Izbę Obrachunkową został zmniejszony w stosunku do 

projektu budżetu z autopoprawkami z 3 marca 2021 r. o kwotę 53 820,00. Środki 

zaangażowane w budżecie wg zawartych umów to kwota 194 309,03 zł na rok szkolny 

2020/2021. Kwota brakująca do zrealizowania umowy to 44 309,03 zł. Ponadto konieczne 

jest zabezpieczenie środków na realizację przewozu uczniów niepełnosprawnych na nowy rok 

szkolny 2021/2022. Planowane środki na realizację zadania w okresie IX-Xll/2021 wynoszą 

ok. 60 000,00 zł. Łączna kwota brakujących środków w budżecie na 2021 rok wynosi 105 

000,00 zł. Proponuje się dokonać przesunięcia środków z rozdziału 80101 (wydatki 

statutowe).  

6)W dziale 801 rozdziale 80195 

Plan w budżecie przedłożonym przez Regionalną Izbę Obrachunkową został zmniejszony  

w stosunku do projektu budżetu z autopoprawkami z 3 marca 2021 r. o kwotę 106 200,00 zł. 

Kwota pozostała w wysokości 20 OOO zł jest niewystarczająca na zaplanowane wydatki  

w tym rozdziale. Planuje się wydatki w kwocie 200,00 zł na zakup kwiatów dla nagrodzonych 

nauczycieli z okazji Dnia Edukacji Narodowej, kwotę 5 500,00 zł planuje się przeznaczyć na 

zakup nagród dla najlepszych absolwentów Lędzińskich Szkół, kwotę 7 800,00 planuje się 

przeznaczyć na zakup usługi PABS do projektowania arkuszy organizacyjnych placówek 

oświatowych, na usługę NABO do elektronicznej rekrutacji do przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych planuje się przeznaczyć kwotę 8 200,00 zł, koszt usługi dostępu do portalu 

„Prawo oświatowe" to kwota 1100,00 zł, kwotę 1 500,00 zł planuje się przeznaczyć na 

uroczyste spotkanie z nagrodzonymi nauczycielami z okazji Dnia Edukacji Narodowej. 

Brakującą kwotę w budżecie w wysokości 4 300,00 zł planuje się przesunąć z rozdziału 

80101 (wydatki statutowe).  

7) W dziale 851 rozdziale 85195 

Proponuje się zwiększenie planu dochodów oraz planu wydatków o kwotę 12 308,00 zł  

z przeznaczeniem na pokrycie kosztów związanych z transportem osób niepełnosprawnych 

lub mających trudności w poruszaniu się do punktu szczepień oraz zorganizowania 

telefonicznego punktu zgłoszeń potrzeb transportowych. Środki przekazane od Wojewody 

Śląskiego.  

8) W dziale 926 rozdziale 92605 

Plan w budżecie przedłożonym przez Regionalną Izbę Obrachunkową z przeznaczeniem na 

wydatki statutowe został zmniejszony w stosunku do projektu budżetu z autopoprawkami z  
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3 marca 2021 r. o kwotę 46 000,00 zł. Proponuje się zaplanować kwotę w budżecie  

w wysokości 45 000,00 zł z przeznaczeniem na modernizacje i remonty placów zabaw 

wynikające z rocznych przeglądów stanu technicznego. Proponuje się dokonać przesunąć  

z rozdziału 80101 (wydatki statutowe).  

9) W dziale 801 rozdziale 80149 

Proponuje się dokonać przesunięć w planie wydatków Miejskiego Przedszkola nr 1  

w Lędzinach oraz Miejskiego Przedszkola nr 2 w Lędzinach o łączną kwotę 531 336,75 zł, 

dostosowując plan do metryczki oświatowej na 2021 rok na realizację zadań wymagających 

stosowania specjalnej nauki i metod pracy dla dzieci w przedszkolach, oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego. 

10) W dziale 801 rozdziale 80150 

Proponuje się dokonać przesunięć w planie wydatków Szkoły Podstawowej Nr 1  

w Lędzinach, Szkoły Podstawowej Nr 2 w Lędzinach oraz Szkoły Podstawowej Nr 3  

w Lędzinach o łączną kwotę (-) 168 236,35 zł, dostosowując plan do metryczki oświatowej na 

2021 rok na realizację zadań wymagających stosowania specjalnej nauki i metod pracy dla 

dzieci i młodzieży w szkołach podstawowych.  

Na zabezpieczenie wydatków w rozdziałach 80149 i 80150 proponuje się dokonać przesunąć 

z rozdziału 80101 (wydatki statutowe) w kwocie 363 099,79 zł.  

11) W dziale 851 rozdziale 85154 

Proponuje się zwiększyć plan wydatków z przeznaczeniem na wydatki statutowe związane  

z przeciwdziałaniem alkoholizmowi o środki niewykorzystane w roku 2020 z wpływów  

z opłaty za sprzedaż alkoholu w kwocie 93 780,60 zł. 

12) W dziale 900 rozdziale 90019 

Proponuje się zwiększyć plan wydatków z przeznaczeniem na wydatki statutowe związane  

z konserwacją terenów zielonych o środki niewykorzystane w roku 2020 z wpływów z opłat  

i kar za korzystanie ze środowiska w kwocie 8 356,89 zł. 

Zbilansowanie budżetu proponuje się poprzez zwiększenie planu przychodów z tytułu 

niewykorzystanych środków pieniężnych, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt. 8 ustawy  

o finansach publicznych w kwocie 102 137,49 zł. 

13) W dziale 801 rozdziale 80149 

Proponuje się zwiększyć plan wydatków z przeznaczeniem na wydatki statutowe w Miejskim 

Przedszkolu nr 1 w Lędzinach oraz Miejskim Przedszkolu nr 2 w Lędzinach na realizację 

zadań wymagających stosowania specjalnej nauki i metod pracy dla dzieci w przedszkolach, 

oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych formach wychowania 
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przedszkolnego o kwotę niewykorzystanej na ten cel subwencji oświatowej w kwocie 384 

162,34 zł.  

14) W dziale 801 rozdziale 80150 

Proponuje się zwiększyć plan wydatków z przeznaczeniem na wydatki statutowe w Szkole 

Podstawowej Nr 2 w Lędzinach oraz w Szkole Podstawowej Nr 3 w Lędzinach na realizację 

zadań wymagających stosowania specjalnej nauki i metod pracy dla dzieci w szkołach 

podstawowych o kwotę niewykorzystanej na en cel subwencji oświatowej w wysokości 114 

693,06 zł. 

Zbilansowanie budżetu proponuje się poprzez zwiększenie planu przychodów z tytułu 

wolnych środków, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy o finansach publicznych  

w wysokości 498 855,40 zł. 

15) W dziale 852 rozdziale 85213 

Dokonano przesunięcia kwoty 24 003,00 zł z wydatków na wynagrodzenia i składek od nich 

naliczanych do wydatków związanych z realizacją ich statutowych zadań. W rozdziale 

wypłacane są składki na ubezpieczenia zdrowotne wypłacane za osoby pobierające niektóre 

świadczenia z pomocy społecznej. Zadanie zlecone realizowane przez Miejski Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Lędzinach.  

16) W dziale 855 rozdziale 85513 

Dokonano przesunięcia kwoty 10 157,00 zł z wydatków na wynagrodzenia i składek od nich 

naliczanych do wydatków związanych z realizacją ich statutowych zadań. W rozdziale 

wypłacane są składki na ubezpieczenia zdrowotne opłacane za osoby pobierające niektóre 

świadczenia rodzinne oraz za osoby pobierające zasiłki dla opiekunów. Zadanie zlecone 

realizowane przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Lędzinach.  

17)W dziale 926 rozdziale 92605 

Dnia 1 czerwca 2021 r. grupa radnych: Paweł Wanat, Tomasz Kostyra, Anna Wysocka, 

Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka i Bogusław Noras przedłożyli 

wniosek do Burmistrza Miasta Lędziny w sprawie propozycji zmian w budżecie Miasta 

Lędziny na 2021 r. Mając na względzie dobro lędzińskich stowarzyszeń, doceniając trud  

i poświęcenie osób zaangażowanych w rozwój kultury fizycznej w naszym mieście, a także  

w trosce o naszych najmłodszych mieszkańców Burmistrz Miasta Lędziny proponuje dokonać 

zwiększenia planu wydatków o kwotę 200 000,00 zł z przeznaczeniem na działalność 

stowarzyszeń sportowych.  

Proponuje się dokonać przesunąć z rozdziału 80101 (wydatki statutowe). 

Radny Sebastian Zimnal zapytał o punkt 2 w uzasadnieniu do uchwały. 
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Skarbnik odpowiedziała, że są to dane z faktur, które gmina musiała opłacić. 

Radny Sebastian Zimnal zapytał dlaczego nie zostało podpisane porozumienie w sprawie 

darowizny gruntów, aby uniknąć opłat. 

Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel odpowiedziała cyt:” Szanowni Państwo dla 

przypomnienia jeżeli chodzi o dzierżawę działki pod plac zabaw na osiedlu Ziemowit są to 

działki, które my kontynuujemy jeżeli chodzi o dzierżawę. Co to znaczy? To znaczy, że kilka 

czy kilkanaście lat temu została podpisana umowa dzierżawy z SRK na kwotę, ona się teraz 

zwiększyła, na kwotę pierwotnie było 119, teraz chyba jest ponad 120 zł dokładnie należałoby 

sprawdzić to w dokumentacji i to polega na kontynuacji dzierżawy, która została podpisana 

tak jak wcześniej powiedziałam kilka lub kilkanaście lat.” 

Radny Paweł Wanot wyjaśnił dlaczego będzie głosował za proponowanymi zmianami. 

Regionalna Izba Obrachunkowa stworzyła budżet i teraz konieczne jest dostosowanie  

i dopracowanie do realiów. Radny wyraził nadzieję na to, że te zmiany zostaną 

zaakceptowane, gdyż w tym budżecie brakuje pieniędzy na straż pożarną, brakuje środków 

finansowych na stowarzyszenia osób niepełnosprawnych czy organizacje pożytku 

publicznego 

Udało się znaleźć środki finansowe na pokrycie dalszego funkcjonowania Lędzińskich 

Stowarzyszeń Sportowych. 

Radny Łukasz Kuczek zapytał Skarbnika Miasta o wymagalne płatności, które gmina posiada 

do końca czerwca oraz zapytał kto ustala szczegółowe plany finansowe do paragrafów do 

poszczególnych jednostek oświatowych szkół przedszkoli? 

Skarbnik odniosła się do wypowiedzi radnego i podkreśliła, że zostało wysłane ponownie 

uzasadnienie. Każda zmiana została potraktowała osobno i zostało wyszczególnione dlaczego 

jest niezbędna do podjęcia. Plany finansowe są tworzone na podstawie projektów które szkoły 

składają i są one tworzone na podstawie projektu budżetu Gminy. później zostaje podjęta 

uchwała budżetowa. Uchwałę dla Gminy przedstawiło RIO i konieczne było dostosowanie do 

uchwały z RIO planów finansowych. Jednostki otrzymały plany i w ramach grupy paragrafów 

mogły rozdzielić środki na wydatki statutowe np. ile potrzebują na energię ile na materiały 

Podobnie jest z wynagrodzeniami. Wynagrodzenia dzielą na środki na ZUS-y, na fundusz 

płac. Zmiany składane na wniosek Dyrektorów są zatwierdzane przez Burmistrza Miasta 

jeżeli są poniżej tego co jest w uchwale budżetowej. 

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że w czasie kolegium pozwolił sobie na krótkie 

nakreślenie sytuacji sportu oraz przedstawienie działalności klubu od dwóch stron. 
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Działalności niosącej skutki finansowe m.in. opłaty za licencję, opłaty startowe opłaty 

zgłoszenia zawodników, opłaty transferowe oraz działalność wynikająca z samych przepisów. 

Radny Szymon Simonicz zapytał Skarbnika dlaczego do zaproponowanych zmian w budżecie 

nie został przedstawiony WPF? 

Burmistrz Miasta wyjaśniła dlaczego nie ma zaktualizowanego WPF i poinformowała, że  

w dniu wczorajszym była na spotkaniu w SRK w sprawie podpisania zwrotu nadpłat za 

wyrobiska górnicze. WPF jest przedstawiany na kilka lat, więc konieczne jest uwzględnienie 

spłat, które ciążą nad Gminą czyli zwrot podmiotowi górniczemu. Porozumienie już jest 

przygotowane przez mecenasów ze strony gminy i ze strony SRK po ustaleniu już 

konkretnych kwot po wprowadzeniu do WPF, zaktualizowany WPF zostanie przedstawiony 

na posiedzeniu komisji stałych w przyszłym tygodniu oraz z zatwierdzeniem WPF na sesji 30 

czerwca. 

Radny Szymon Simonicz stwierdził, że są to bardzo duże zmiany, WPF pokaże jak wygląda 

sytuacja finansowa w poszczególnych latach.  

Skarbnik Miasta odpowiedziała, że czuwa aby wskaźniki które są narzucone przez Ustawę 

były zachowane. Skarbnik podkreśliła, że WPF będzie przygotowany dobrze, zaproponowane 

zmiany są niezbędne żeby były uwzględnione dotacje, subwencje dla niepełnosprawnych 

dzieci, które były niewykorzystane w zeszłym roku. Po podjęciu tych zmian w budżecie 

zostanie przygotowana Wieloletnia Prognoza Finansowa na sesję czerwcową. Obie uchwały 

powinny zostać przedstawione razem, jednak zmiany w budżecie nie muszą być od razu 

weryfikowane w budżecie. 

Radna Elżbieta Ostrowska zapytała o wyjaśnienie informacji tam jeżeli chodzi treść 

podpisano umowę dzierżawy z dnia pierwszego czerwca 2011 roku pomiędzy SRK a gminą 

Lędziny pod plac zabaw na osiedlu Ziemowit 

Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska 

Marcjanna Mądry wytłumaczyła cyt:” dwie kwoty które tutaj są podobne jeżeli chodzi  

o dzierżawę placów zabaw to są dwie lokalizacje pierwsza to jest plac zabaw na osiedlu 

Ziemowit i to jest ta kwota 128,08 zł natomiast druga dzierżawa to jest umowa która została 

nam przesłana przez Starostwo Powiatowe i dotyczy placu zabaw na kolonii Piast to jest 

nieruchomość którą gmina  miała przyjąć od Skarbu Państwa niestety Wojewoda Śląski nie 

zgodził się na przekazanie tego w formie darowizny na rzecz gminy plac zabaw został tam 

wybudowany i starosta żąda podpisanie umowy dzierżawy na ten grunt już w marcu tego roku 

zostało przesłane pismo niestety umowy nie  mogliśmy zawrzeć ze względu na to że środki 

nie zostały zabezpieczone w projekcie budżetu Starosta Powiatowy wysłał nawet do nas 
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pismo zobowiązujące do podpisania tej umowy i straszące nas przesądowym wezwaniem do 

zapłaty dlatego że fizycznie plac zabaw na tym terenie istnieje pani burmistrz może dopiero 

podpisać umowę wtedy kiedy te środki zostaną zabezpieczone w budżecie miasta ten czynsz 

to dotyczy całego roku to znaczy się te 2570 zł to jest kwota że przepraszam bo nie mam 

okularów 2037,06 zł to jest kwota która wynika z umowy przesłane przez starostę na rok 

2021, na kolejny rok będzie umowa podobna będziemy to planować w budżecie roku 2022. 

Radna Elżbieta Ostrowska zapytała o różnicę pomiędzy sumą dzierżawy za Kolonie Piast  

z dzierżawą za plac zabaw na Ziemowicie. 

Zastępca Naczelnika Marcjanna Mądry Marcjanna Mądry wytłumaczyła, że różnica wynika  

z tego że w projekcie RIO nie zabezpieczyło całej kwoty i kwota, która jest wykazana to jest 

brakująca kwota z umowy z małym czynszem i cała kwota wynikająca z umowy która jeszcze 

nie została zawarta w związku z tym, że nie było zabezpieczenia finansowego. 

Radny Tomasz Kostyra podziękował Burmistrzowi i Skarbnikowi za przedstawienie 

propozycji budżetowych, tak aby można było pokryć zobowiązania, przekazać środki na 

kluby sportowe i stowarzyszenia dla których pieniądze z Gminy są jedynymi środkami na 

funkcjonowanie. 

Radny Tomasz Kostyra poparł propozycje budżetowe Burmistrza i Skarbnika. 

 

Radny Łukasz Kuczek w imieniu klubu „Wspólnie dla Lędzin” zgłosił wnioski do uchwały 

budżetowej: 

1. Wniosek Klubu Wspólnie dla Lędzin o treści: Wycofać w tabeli nr. 2 wydatki 

związane z oświatą zostawiając tylko dowóz dzieci niepełnosprawnych. 

Skarbnik Miasta poprosiła o uszczegółowienie, gdyż w oświacie była zaproponowanych 

więcej zmian. 

Radny Łukasz Kuczek odpowiedział, żeby wycofać z tabeli numer 2 wydatki związane  

z oświatą zostawiając tylko dowóz dzieci niepełnosprawnych oraz odczytał pozostałe 

wnioski: 

2. Wnioskujemy by w załączniku nr 2 uwzględnić tylko zadania w następujących 

działach: dział 801 rozdział 80113 45 tys. zł na transport dzieci, dział 926 place zabaw 

45 tys. zł, dział 700 rozdział 70005 geodezyjne 27 595 zł, dział 851 alkohole  

z ubiegłego roku 93 780,60 zł, dział 900 z ubiegłego roku kary za tereny zielone 

8356,89 zł, dział 851 punkt szczepień 12 308 zł i pozostawić zaproponowane zmiany 

w dziale 852 i 855 oraz dział 926 dotyczący dotacji dla stowarzyszeń, który dzisiaj 

został wprowadzony autopoprawką. 
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3. Wnioskujemy by pozostałe zmiany nieprzyjęte na dzisiejszej Sesji przedstawić Radzie 

Miasta do podjęcia na Sesji 30 czerwca z aktualnym projektem WPF. 

 

Burmistrz Miasta poprosiła o 10 min. przerwy w celu zapoznania się i przeanalizowania 

zaproponowanych wniosków, gdyż propozycje budżetowe są zaproponowane przez 

Burmistrza i Burmistrz musi wyrazić na nie zgodę.  

 

Przewodniczący zarządził 10 min przerwy. 

 

Skarbnik Miasta z Przewodniczącym klubu „Wspólnie dla Lędzin” dokładnie omówiła kwoty 

uwzględnione we wnioskach. 

 

Skarbnik Miasta zapytała o znaczne zmniejszenie środków przeznaczona na geodezję. 

Radny Łukasz Kuczek potwierdził i zaznaczył, że jest to związane z angażowaniem wolnych 

środków w projekcie budżetu a radni chcą to zobaczyć razem z WPF. Zmiany są 

wprowadzane po to, aby wolne środki pozostały wolnymi środkami. 

 

Skarbnik Miasta podkreśliła swoje zdziwienie związane ze zmniejszeniem środków  

w geodezji skoro już wcześniej nie były wystarczające.  

Radny Łukasz Kuczek podkreślił, że 30 czerwca razem z WPF zostanie podjęta reszta zmian.  

Skarbnik Przedstawiła propozycję Burmistrza Miasta, która pozostawiałaby w dziale geodezja 

35 tys. zł.  

Radny Łukasz Kuczek zgodził się na zmianę we wnioski  i pozostawienie kwoty 35 tys. zł. 

 

Burmistrz Miasta podkreśliła, że Burmistrz musi wyrazić zgodę na zmiany w propozycjach do 

budżetu zaproponowanych przez Burmistrza. Burmistrz zwróciła się do radnego celem 

wyjaśnienia czy w dniu 30 czerwca zmiany które zostały wnioskiem klubu radnych usunięte  

z projektu, będą zatwierdzone razem z przedstawieniem zaktualizowanego WPF. 

Radny Łukasz Kuczek potwierdził.  

 

Burmistrz Miasta zaznaczyła, że propozycje przedstawione przez Burmistrza Radzie Miasta 

są to zmiany, które przedstawiają i przeliczają Naczelnicy merytorycznych wydziałów 
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Burmistrz Miasta podkreśliła, że wyraża zgodę na wnioski klubu „Wspólnie dla Lędzin” 

posiadając gwarancję Przewodniczącego Klubu, że 30 czerwca przy przedstawieniu 

aktualnego WPF zostaną zatwierdzone zmiany, wycofane wnioskami radnych. 

 

Radny Łukasz Kuczek zaznaczył cyt.: „WPF musi być zgodny z obowiązującymi przepisami 

Ustawy o Finansach Publicznych i uwzględniający wszystkie nasze zobowiązania i jeżeli tak 

będzie na pewno wszystkie zmiany zostaną przyjęte” 

Burmistrz Miasta odpowiedziała cyt: „Szanowny Panie no nie może być dokumentów 

niezgodnych z prawem. Tylko jeszcze raz przypomnę. Nam bardzo zależy na tym jakie będą 

kwoty zaproponowane z naszej strony i czy będą zaakceptowane przez SRK jeżeli chodzi  

o zwrot środków pobranych przez gminę w poprzednich latach jako nadpłatę za wyrobiska 

górnicze na to też jeszcze czekam” 

 

Radny Tomasz Kostyra wyraził swoje zdziwienie dotyczące zabrania pieniędzy dla 

najlepszych absolwentów szkół, zabrania pieniędzy na dzieci niepełnosprawne, nie płacenia 

zobowiązań Gminy. Radny podkreślił, że w historii Lędzińskich szkół nie było takiej sytuacji 

aby najlepsi uczniowie nie otrzymali nagród. 

 

Radna Bogumiła Stolecka odniosła się do wypowiedzi Wiceprzewodniczącego Edwarda 

Urbańczyka z wcześniejszej Sesji kiedy były omawiane konsekwencje jakie mogą ponieść 

Stowarzyszenia sportowe oraz wyraziła swoje wątpliwości względem postępowania klubu 

„Wspólnie dla Lędzin”. 

 

Skarbnik Miasta poprosiła o pozostawienie w dziale geodezja kwoty, która była 

wprowadzona wcześniej. 

Burmistrz Miasta zapytała o wysokość kwoty w dziale geodezja. 

Radny Łukasz Kuczek potwierdził, że kwota pozostaje taka sama jaka zaproponował 

Burmistrz Miasta. 

Skarbnik Miasta poprosiła o pozostawienie w całości działu 700 oraz wytłumaczyła 

wątpliwości związane z działem 700 i rozdziałem 70004. 

 

Radny Tomasz Kostyra złożył wniosek o wprowadzone do budżetu środków przeznaczone na 

nagrody dla uczniów i nauczycieli. 
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Radny Łukasz Kuczek zaznaczył, ze Burmistrz Miasta Środki na ten cel znajdzie a Rada 

uwzględni je na sesji 30 czerwca. 

 

Burmistrz Miasta podkreśliła, że zakończenie roku jest w piątek 25 czerwca, nagrody są 

rozdawane przed 30 czerwca, i jeżeli środki nie pozostaną w projekcie 30 czerwca nie będzie 

możliwości ich przesuwania. Jest to kwota 4000 zł. 

Burmistrz Miasta zaproponowała Radnym tzw. zrzutkę na nagrody dla dzieci. 

Radny Szymon Simonicz zgodził się z propozycją. 

Burmistrz z Radnymi ustaliła zasady dostarczania pieniędzy na nagrody dla uczniów. 

 

Wiceprzewodnicząca poddał pod głosowanie wniosek klubu Wspólnie dla Lędzin 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Klubu Wspólnie dla Lędzin o treści: Wnioskujemy by w zał. nr. 2 uwzględnić tylko 

zadania w następujących działach: Dz.801Rozdział 80113 45 000,00 zł na transport dzieci 

Dz.926 Place zabaw 45 000,00zł Dz. 700 Rozdział 70005 geodezyjne 52 595,00 Dz.851 

Alkohole z ubiegłego roku 93 780,60 Dz.900 Z ubiegłego roku kary – tereny zielone 8 356,89 

Dział 851 Punkt szczepień 12 308,00 Pozostawić zaproponowane zmiany w dziale 700, 852, 

855 i 926. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon 

Simonicz, Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2) 

Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (2) 

Bogusław Noras, Anna Wysocka 

 

Wiceprzewodnicząca poddał pod głosowanie wniosek klubu Wspólnie dla Lędzin. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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Wniosek Klubu Wspólnie dla Lędzin o treści: Wycofać w tabeli nr. 2 wydatki związane  

z oświatą zostawiając tylko dowóz dzieci niepełnosprawnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon 

Simonicz, Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (4) 

Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bogusław Dzierżak, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (1) 

Anna Wysocka 

 

Wiceprzewodnicząca poddał pod głosowanie wniosek klubu Wspólnie dla Lędzin. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Klubu Wspólnie dla Lędzin o treści: Wnioskujemy by pozostałe zmiany nie przyjęte 

na dzisiejszej sesji przedstawić Radzie Miasta do podjęcia na sesji 30 czerwca wraz  

z uaktualnionym projektem WPF. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon 

Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2) 

Tomasz Kostyra, Bogusław Noras 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

BRAK GŁOSU (1) 

Anna Wysocka 

 



16 

 

Radny Łukasz Kuczek zwrócił się do mecenasa o opinię w sprawie głosowania nad 

wnioskami nie w takiej kolejności w jakiej były zgłaszane. 

Mecenas Wojciech Berendowicz odpowiedział cyt:” ja to widzę w ten sposób, że Państwo 

głosujecie tak nad wnioskami, które stanowią poprawkę do projektu uchwały i teraz sytuacja 

wygląda w ten sposób, że po przegłosowaniu tych wniosków, które Państwo 

przegłosowaliście czyli tych poprawek one nadają kształt, nowy kształt całej uchwale. Tej 

która została przedłożona i w związku z tym musimy to uporządkować bo teraz po 

wprowadzeniu jak nie mam tego tekstu przed sobą tej uchwały ale po wprowadzeniu 

poprawek no mamy jakiś nowy kształt uchwał i teraz ja nie wiem czy pierwszy wniosek, 

który głosowaliście nie spowodował tego na przykład, że drugi wyklucza jeden drugiego 

musielibyśmy zobaczyć jak wygląda projekt uchwały po wprowadzonych tych wszystkich 

poprawkach i ewentualnie pytanie do Pani Skarbnik czy to nie powoduje wykluczenia ja na to 

pytanie nie odpowiem natomiast mamy teraz nowy kształt projektu uchwały po tych 

wszystkich poprawkach moim zdaniem nie ma to znaczenia którą w kolejności głosowaliśmy 

poprawkę bo wszystkie zostały przegłosowane i teraz mamy nowy kształt projekt uchwały 

jeżeli on sumarycznie po tych wszystkich poprawkach nie jest sprzeczny ze sobą wewnętrznie 

to moim zdaniem może być głosowany z tymi poprawkami. 

Skarbnik Miasta odpowiedział, że jeden wniosek nie wyklucza drugiego, radni otrzymają 

przygotowaną uchwałę i będą mogli sprawdzić czy jest ona w takiej wersji w jakiej została 

przegłosowana. 

 

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Miasta Lędziny na 2021 rok wraz z autopoprawką Burmistrza Miasta Lędziny oraz  

z przegłosowanymi wnioskami (poprawkami) klubu radnych "Wspólnie dla Lędzin". 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2021 rok wraz  

z autopoprawką Burmistrza Miasta Lędziny oraz z przegłosowanymi wnioskami 

(poprawkami) klubu radnych "Wspólnie dla Lędzin". 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz 

Kostyra, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł 

Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) 

Bogusław Noras 

BRAK GŁOSU (1) 

Bogumiła Stolecka 

Uchwała w sprawie w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2021 rok została podjęta, 

otrzymała numer LVI/281/21 i stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały LI/272/21 Rada Miasta Lędziny z dnia 

13 maja 2021 r. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 

Mecenas Wojciech Berendowicz wyjaśnił: „Panie Przewodniczący domyślam się, że mówimy 

o uchwale projekcie uchwały w przedmiocie dostosowania zmian w zakresie uchwały, która 

była badana przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Szanowni Państwo projekt uchwały 

przewiduje uchylenie zapisów, które były uchwalone przez Radę Miasta w uchwale  

w miesiącu maju, zakresie zmian w budżecie miasta, ponieważ Regionalna Izba 

Obrachunkowa wydała w dniu wczorajszym uchwałę stwierdzającą naruszenie prawa co do 

wprowadzenia zmian poprawek do właśnie do projektu do projektu uchwały przygotowanego 

przez Burmistrza w zakresie zmian w planie finansowym i w tym zakresie no zostaliśmy 

zobowiązani Rada Miasta została zobowiązana do usunięcia tych wadliwości 

nieprawidłowości. W związku z tym ten projekt uchwały odzwierciedla wczorajszą 

wczorajsze rozstrzygnięcie uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej co do usunięcia tych 

zapisów poprawek w zakresie zmiany w planie finansowym ponieważ ta poprawka 

wprowadzona przez radnych była niedopuszczalna zdaniem Organu Nadzorczego. Dziękuję”. 

Wiceprzewodniczący odniósł się do wypowiedzi mecenasa cyt: „ W kwestii sprostowania nie 

wydała nakazu stwierdziła istotne naruszenie tak jak pan powiedział no sens tej wypowiedzi 

tylko pan trochę w zbyt ostre słowach i nakazała usunięcie nieprawidłowości”. 

Radny Łukasz Kuczek poinformował, że Prezes Regionalnej Izby Obrachunkowej wskazał 

jednoznacznie, że Radni otrzymają uchwałę wraz z uzasadnieniem i nie stanowi ona 

rozstrzygnięcia nadzorczego. Rada nie jest zmuszona do poprawiania tego, gdyż nie 

otrzymała uzasadnienia i nie mogła się z nim zapoznać. 
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Radny Paweł Wanot podkreślił, że zapisy do poprawienia powinny zostać poprawione, to co 

ma być uchylone zostaje uchylone i nie ma sensu czekać do 5 lipca jeżeli można to poprawić 

teraz, a wiadomo jaka będzie tego konsekwencja.  

Radny Łukasz Kuczek odniósł się do słów radnego Pawła Wanota i zaznaczył, że nie jest 

zakwestionowane źródło finansowania, Regionalna Izba Obrachunkowa nie zakwestionowała 

źródła które zostało wskazane tylko ze względu na to, że Burmistrz złożyła taki wniosek do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. Uchwała jest procedowana przez RIO w zakresie 

możliwości wprowadzenia zmiany przez Radę Miasta a nie ze względu na źródło 

finansowania. 

 

Radny Bogusław Dzierżak zaznaczył, że na Komisji Budżetu przed Sesją projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany. Przy podejmowaniu uchwały było wskazywane, że uchwała 

jest podejmowana z naruszeniem prawa. 

Radny Paweł Wanot poparł radnego Bogusława Dzierżaka oraz zaznaczył, że nie można 

zabierać pieniędzy przeznaczonych na wynagrodzenia dla pracowników. 

Skarbnik Miasta wyjaśniła cyt: „jeżeli nie przegłosujemy tej uchwały będziemy mieli na 

stowarzyszeniach 400 tys. i dalej nie będziemy mogli ogłosić konkursu, ponieważ wiemy, że 

ta kwota 200 tys. i tak zostanie później zmniejszona wyczyśćmy po prostu sobie tą sytuację  

w planie zostawmy te 200 tys. i ogłośmy jak najszybciej konkurs, żeby Stowarzyszenia jak 

najszybciej dostały pieniążki. Taka moja prośba. Dziękuję”. 

 

Radny Tomasz Kostyra podkreślił, że konieczne byłoby zastosować się do wskazówek 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, która stwierdziła rażące naruszenie prawa i usunąć błędy. 

 

Wiceprzewodniczący przychylił się do słów Skarbnika Miasta. 

Radny Łukasz Kuczek zaznaczył, że konkurs można rozpisać na 200 tys. zł, a kiedy przyjdą 

dokumenty z RIO będzie można rozmawiać w tym temacie. 

Burmistrz Miasta zwróciła się do radnych z prośba o naprawienie zgodnie z uchwałą 

Regionalnej Izby Obrachunkowej popełnionego błędu. 

 

Wiceprzewodniczący zwrócił się z prośbą o usuniecie słowa błąd zastąpienie słowem 

naprawienie nieprawidłowości albo usunięcie nieprawidłowości. 

Burmistrz Miasta przychyliła się do prośby Wiceprzewodniczącego. 
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Radna Elżbieta Ostrowska wyjaśniła, że nie ma jeszcze uchwały z RIO, a konkurs może 

zostać ogłoszony na kwotę 200 tys. zł 

Skarbnik odpowiedziała, że to jest nie spójne w budżecie jest zaplanowane 400 tys. zł,  

a konkurs jest ogłaszany na 200 tys. zł. To należy uporządkować. W planie jest przewidziane 

200 tys. zł i konkurs jest ogłaszany na 200 tys. zł, a stowarzyszenia będą mogły podpisać 

stosowne umowy. 

Pomiędzy radnym Łukaszem Kuczkiem i Skarbnikiem Miasta wywiązała się dyskusja 

odnośnie kwoty przeznaczonej na Stowarzyszenia. 

Radny Bogusław Dzierżak podkreślił, że jest to dalsze opóźnianie nie przekazania środków 

dla klubów. W uchwale było oczywiste naruszenie prawa a kluby z opóźnieniem otrzymają 

pieniądze. 

 

Wiceprzewodniczący ogłosił 5 min przerwy. 

 

Radny Tomasz Kostyra zapytał czy kluby będą w stanie wytrzymać jeszcze miesiąc bez 

środków? 

Wiceprzewodnicząca odpowiedział, że nie będzie próbował. 

 

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

LI/272/21 Rada Miasta Lędziny z dnia 13 maja 2021 r. w sprawie zmian w budżecie miasta 

na 2021 rok. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały LI/272/21 Rada Miasta Lędziny z dnia 13 maja 

2021 r. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, 

Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (5) 

Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Urbańczyk 
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BRAK GŁOSU (1) 

Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2021 rok została podjęta, 

otrzymała numer LVI/280/21 i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

5. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący zakończył o godzinie 17
12

 obrady 

LVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta słowami: „Zamykam obrady LVI Nadzwyczajnej 

Sesji Rady Miasta VIII Kadencji”. 

 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=AKaUtWnjuRQ 

 

 

Wiceprzewodniczący Rada Miasta Lędziny 

Edward Urbańczyk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Aleksandra Michniak  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=AKaUtWnjuRQ

